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Närvarande:                                      
Helene Eklund, Ylva Svangren, Ulf Nilsson, Stefan Wittmann, Catrine Löfkvist 
och Sofia Gardelin. 
Frånvarande: Göran Gustafsson 
 
 

§ 1 Mötets öppnande 

- Ordförande Helene hälsade oss välkomna till dagens möte. 

§ 2 Godkännande av dagordning 

- Utsänd dagordning godkändes.  

§ 3 Föregående styrelseprotokoll och uppföljning av tidigare fattade beslut 

- Föregående protokoll lades till handlingarna. 

§ 4 Rapporter 
 

Ordförande 
- Vi gick igenom GOF protokollet från 30 maj: 
   - Ny tävlingströja för Gotland kommer att tas fram under 2025. 
   - SOFT pausar utbildningar då ny utbildningsakademi ska tillsättas.  
   - 25manna förberedelserna har startat.  
   - GOF kommer hålla i en gemensam träff med klubbarna under november.  

- 7 september håller GOF/RF SISU en introduktionsutbildning för orienteringsledare    
vid VOK stugan klockan 9-16.  

- Ordförandeträff hålls 4 september då framförallt GOF:s ekonomi kommer att 
diskuteras.  

- Via livelox kan man köpa en klubblicense för 3500 kronor. Då kan medlemmarna 
logga in på samma licens. Helene pratar med träning och rekrytering för att diskutera 
behovet.  

- Jungfruloppet är genomfört och det gick bra. Helene har gjort en sammanfattning 
om saker att tänka på framåt.  

- Några av våra ungdomar har framfört önskemål om att ta fram en hoodie som kan 
användas när man representerar klubben tex. vid resor när man inte vill åka i gröna 
klubbjackan.  

Sekreterare 
- Påminnelse om obetalda medlemsavgifter har gått ut via mejl.  
 
- Redovisning för vårens resor är gjord till RF/SISU.  
 
- Arbetet med 25manna resan är påbörjad. Resor är bokade och pussel gällande 
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hotellet ska straxt startas. Kommer använda kvarvarande marknadsstöd till 25manna 
resan.  

Kassör             
- Just i detta nu har 3-dagars gått i vinst med 339 000 kronor.  
 
- Uthyrningen av stugorna har varit mindre i år jämfört med tidigare.  
 
- Bornholmsresan blir av även i år. Likt föregående år så står klubben för båtresan.  
 
- Julia Key behöver en ny licens av ett program hon använder till tex Broosket. Julia 
återkommer med kostnaden.  

Tävlingskommittén 
- Helg utan älg 2025 kommer som det ser ut nu att gå vid Graute i Hejnum.  
 
- MOL från vecka 32 är flyttad till vecka 37.  
 
- SOFT önskar få in en långsiktig tävlingsplan fram till 2035 för fördelning av större 
tävlingar tex SM.  
 
- Till helgen arrangerar vi medel DM.  
 
- Vid nästa styrelsemöte inbjuds tävlingskommittén för att tillsammans prata om 
kommande tävlingar.  
 
- Inför stafett DM den 14 september behöver UK bjuda inför att få in anmälningar. 
Helene och Stefan pratar med Ronny Liljegren, Birgitta Hjertén och Göran för att ta ut 
lagen.  

Infokommittén       
- Håkan Mattsson kommer att lägga ut på vår hemsida att vi har laddstolpar vid 
Kinner där man kan ladda elbilar mot betalning. Vi använder oss utav betallösningen 
Real load.  
 
- Catrine har hittat gratisversioner av blädderbar PDF som hon ska testa för Broosket.  
 
- Broosket nr 2 är tryckt och kommer att delas ut vid kommande träning.  
 
- Broosket nr 3 får manusstopp 30 november och utdelning vid luciaträningen 10 
december.  
 
- Julia Key behöver få tydligare information från styrelsen om datum gällande tex 
manusstopp, ämnen vi tänker skriva om osv.  

Tränings och rekryteringskommittén 
- Rikslägret är genomfört med ett härligt gäng.  
 
- Götalandsmästerskapen gick i år på Gotland med sprint i Visby samt långdistans och 
stafett i Hide i Hellvi. Gotland hade samtidigt läger i Hellvi bygdegård för 
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Gotlandsungdomarna.  
 
- Under hösten kommer vi att genomföra en höstresa till Stockholm och en resa till O-
event i Borås.  
 
- Kursstart tisdagen 20 augusti klockan 18.00 vid Kinner.  

Stugkommittén   
-	Det har rullat på bra med de sommaranställda.  
 
- Köksskåp kommer att bytas ut i en av stugorna.  
 
- Sidorna på spåret behöver röjas lite mer. 
 
- Funderingar finnas på att eventuellt renovera vid Kinnerstugan. Men inga beslut är 
ännu tagna.   

§ 5 Uppvaktningar 

- Sofia gick igenom uppvaktningar som varit och som kommer.  

§ 6 Övriga frågor 

- Vi gick igenom årshjulet och tittade på vad som ligger i agendan framåt.  
 

- På ordförande träffen kommer framförallt ekonomi och verksamhet att diskuteras. 
Helene lyfter då även frågan om gemensamt samarbete gällande ungdomar och juniorers 
träning.  
 

§ 7 Nästa möte 

- Onsdagen den 16 oktober klockan 18.00. Helene återkommer gällande plats.  

§ 8 Mötets avslutande          

- Ordförande tackar för kvällens möte. 
 

- Styrelsen tackade Catrine för god mat och fika. 

 

 

Sekreterare:    Justerare:    Justerare: 
 
 
 

 
Sofia Gardelin    Helene Eklund     Catrine Löfkvist   

        


